
24-4-2023

Vragen conform art 43 R.v.O 

Betreft Vrachtwagens circustent Vijverpark - Koutenveld

Geacht College,

Ondanks de berichtging op ZO nieuws hebben wij als PAK toch nog aanvullende 
vragen mbt de communicatie mbt de vrachtwagens van het circus 
hedenochtend (24- 4).

Vorige week is nieuwe grond/zand en nieuw gras ingezaaid in (delen van) het 
Vijverpark.

1. Waarom zijn de vrachtwagens dan toch hedenochtend in het Vijverpark 
geparkeerd,  terwijl bekend was dat dit - in combinatie met de vele regenval - 
tot mogelijke schade zou kunnen leiden?

2. Waarom is niet eerder naar zowel de circusmensen, als de omwonenden van 
het Koutenveld gecommuniceerd dat ze daar zouden gaan staan als 
alternatieve locatie ?

3. Wie is verantwoordelijk binnen de gemeente Brunssum voor deze 
communicatie (zowel intern als naar de omwonenden)?

4. Heeft de gemeente Brunssum geen beleid, binnen de 
evenementenverordening, hoe te handelen (bij slechte (weers) 
omstandigheden, waar het beste een (feest) tent kan komen te staan?

Met vriendelijke groet,

Namens de PAK fractie

Stefanie Offermans, raadslid


